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گفته واکسن برکت به زودی به بازار میآید و از نظر اثربخشی و تولید انبوه واکسن برکت محرز در مراسم رونمایی از

 مصونیت تمام فاکتورهای لازم را دارد.

با اعلام عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا؛ 

عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت:

واکسن برکت به زودی به بازار میآید و از نظر اثربخشی و مصونیت تمام فاکتورهای لازم را دارد.

به گزارش اسپادانا خبر، مینو محرز در مراسم رونمایی از اولین تولید انبوه واکسن کرونای برکت در استان البرز گفت:

امروز روز بسیار بزرگی است. ساخت چنین سایتی نشان از توانمندی کشور در حوزه پزشکی است. این افتخار حاصل تلاش
نخبگان و جوانانی است که شبانهروزی برای سربلندی ایران تلاش میکنند.

محقق اصلی پروژه و مسئول تیم نظارت بر فاز مطالعات بالینی واکسن کوو ایران برکت با اشاره به اینکه با تولید واکسن
کرونای ایرانی دیگر به واردات واکسن از کشورهای خارجی نیاز نداریم افزود:

این واکسن به زودی به بازار میآید و از نظر اثربخشی و مصونیت تمام فاکتورهای لازم را دارد.
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